
 
                    Výpis z usnesení č. 5/2011 
7. zasedání  Zastupitelstva m ěsta Paskov konaného dne 1.12.2011 
v Paskov ě                    
--------------------------------------------------- ------------ 
 

1. Zastupitelstvo m ěsta schvaluje  navržený program zasedání: 
    1. Schválení po řadu jednání ZO  

  2. Ur čení ov ěřovatel ů zápisu a usnesení 
  3. Kontrola usnesení č. 4/2011 ze 6. zasedání ZM 
  4. Informace o činnosti orgán ů města mezi 6. a 7. zasedáním ZM 
  5. Ú čelová neinvesti ční dotace z rozpo čtu MSK pro SDH  
  6. Odm ěny člen ů výbor ů a komisí, kte ří nejsou členy ZM, 
     za práci v orgánech m ěsta v roce 2011 
  7. Majetkové záležitosti  
  8. Zpráva o výsledcích kontroly hospoda ření svazku obcí  
     Region Slezská brána v roce 2011 
  9. Žádosti spole čenských organizací o navýšení p řísp ěvku  
     na činnost v roce 2011   

   10. Rozpo čtové opat ření ZM č. 3/2011  
 11. Rozpo čtové provizorium na rok 2012 
 12. Harmonogram tvorby rozpo čtu na rok 2012  
 13. Žádost o poskytnutí návratné p ůj čky – Mat ěj Drahoslav  
 14. P řijetí daru – nada čního p řísp ěvku od Nada čního fondu KIMEX   
 15. Záležitosti organiza ční a informa ční povahy a diskuze 
 16. Záv ěr  
 

2. Zastupitelstvo m ěsta ur čuje  dva členy – ov ěřovatele zápisu  
   a usnesení: pana Ji řího Kupku a pana Tomáše Mat ějného. 

 

3. Zastupitelstvo m ěsta bere na v ědomí  kontrolu pln ění usnesení  
   č. 4/2011 ze 6. zasedání Zastupitelstva m ěsta Paskov  
 

4. a) Zastupitelstvo m ěsta bere na v ědomí  informace o činnosti orgán ů       
   m ěsta mezi 6. a 7. zasedáním ZM 
 

   b) Zastupitelstvo m ěsta ukládá  rad ě města p ředložit na 8. zasedání       
   ZM vyjád ření k náprav ě chyb zjišt ěných p ři kontrolní činnosti  
   kontrolního výboru. 
 

5. Zastupitelstvo m ěsta schvaluje  p řijetí ú čelové neinvesti ční dotace  
   z rozpo čtu Moravskoslezského kraje pro rok 2011 na zabezpe čení    
   akceschopnosti jednotky sboru dobrovolných hasi čů v celkové výši  
   16.000 K č. 
 

6. Zastupitelstvo m ěsta schvaluje  poskytnutí finan čních dar ů za rok     
   2011 člen ům komisí a výbor ů, kte ří nejsou členy zastupitelstva     
   m ěsta, jako odm ěnu za práci v orgánech m ěsta – viz p říloha k bodu  
   programu č. 6. 
 

7. a) Zastupitelstvo m ěsta rozhodlo o stažení z programu nabídky  
   darování částí pozemk ů parc. č. 228/13, 228/15 a 230/2 k.ú.  
   Oprechtice. 
   b) Zastupitelstva m ěsta schvaluje  bezúplatný p řevod pozemku parc. 
   č. PK 1052/11 v k.ú. Paskov M ěstu Paskov od Pozemkového fondu ČR,  
   Krajské pracovišt ě pro MSK. 
 
8. Zastupitelstvo m ěsta bere na v ědomí  zprávu o výsledcích kontroly  

 hospoda ření svazku obcí Region Slezská brána v roce 2011. 
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 9. a) Zastupitelstvo m ěsta schvaluje navýšení p řísp ěvku Klubu d ůchodc ů  
    Paskov v roce 2011 o částku 6.825 K č na činnost klubu. 
 

    b) Zastupitelstvo m ěsta schvaluje  navýšení p řísp ěvku Pionýrské  
    skupin ě Paskov v roce 2011 o částku 2925 K č na činnost d ětského  
    oddílu v klubovnách. 
 

    c) Zastupitelstvo m ěsta schvaluje  navýšení p řísp ěvku organizaci     
    Orel jednota Paskov v roce 2011 o částku 100.000,- K č. 
    Navýšení p řísp ěvku bude použito na úhradu záloh na odb ěr plynu  
    a elektrické energie dle platných smluv. Tato částka je zálohou 
    na p řísp ěvek v roce 2012, který bude stanoven po vyhodnocení  provozu 
    nafukovací haly v roce 2011. 
 

10. a) Zastupitelstvo m ěsta schvaluje  rozpo čtové opat ření ZM č. 3/2011  
    b) 
      A) Zastupitelstvo m ěsta stanovuje  v souladu s § 102 odst. 2  
         písm. a) zákona č.128/2000 Sb., o obcích (obecní z řízení),  
         ve zn ění pozd ějších p ředpis ů kompetenci rady m ěsta k provád ění  
         jednotlivých rozpo čtových opat ření v následujícím rozsahu: 
         do výše 500 000 K č v četn ě v t ěchto p řípadech: 

     I. rozpo čtového zapojení ú čelov ě p řid ělených finan čních  
        prost ředk ů z jiných rozpo čt ů 
        nebo 
    II. jsou-li vyvolána organiza čními zm ěnami, pokud tyto zm ěny  
        nevyvolávají další nároky na finan ční prost ředky m ěsta  
        (nezvyšuje se celkový rozpo čet výdaj ů města v rámci    
        stanovených závazných ukazatel ů) 
 

Rozpočtová opat ření v částkách vyšších m ůže rada m ěsta samostatn ě 
provád ět jen v p řípadech: 
 

    I. kdy zapojení výdaje vyžaduje nutný výdaj na zajišt ění chodu     
       m ěsta, v p řípad ě havárií nebo stavu nouze, výdaj k odvrácení  
       možných škod, dále když v časné provedení úhrady je vázáno  
       penalizací a dopady penalizací mohou výrazn ě p řekro čit  
       p řípadná rizika z neoprávn ěné úhrady 
   II. úhrady pokut, penále z rozhodnutí nad řízených orgán ů a   
       dohled ů a další nutné výdaje, kdy schválení rozpo čtového  
       opat ření je nezbytné a má jen formální charakter, protož e  
       výdaj musí být realizován  
 
 B) Zastupitelstvo m ěsta si vyhrazuje  provád ět rozpo čtová opat ření  
    mimo rozsah stanovený rad ě města 
      
                           

11. a) Zastupitelstvo m ěsta schvaluje  rozpo čtové provizorium m ěsta na  
    rok 2012 ve zn ění: 
    Z rozpo čtu m ěsta lze hradit pouze provozní náklady (položky každ o- 
    ro čně se pravideln ě opakující)  
    - Nutné opravy a údržby m ěstského majetku 
    - Doplatky akcí smluvn ě vázaných, p řípadn ě rozpo čtovaných v roce 

2011 
    
    b) Zastupitelstvo m ěsta schvaluje  rozpo čtová provizoria na rok 2012  
    p řísp ěvkových organizací Mate řská škola Paskov do výše ¼ finan čních  
    prost ředk ů rozpo čtovaných na rok 2011 tj. maximáln ě 522.250 K č           
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    a Základní škola Paskov, okres Frýdek-Místek do  výše ¼ finan čních  
    prost ředk ů rozpo čtovaných na rok 2011 tj. maximáln ě 1.341.125 K č 
    Z rozpo čtu p řísp ěvkových organizací lze hradit pouze náklady na  
    provoz jednotlivých za řízení (položky každoro čně pravideln ě se  
    opakující), nutné opravy a údržby budov, p řípadn ě movitého majetku. 
 
    c) Zastupitelstvo m ěsta schvaluje  rozpo čtová provizoria Místních  
    knihoven Paskov a Oprechtice na rok 2012  - čerpání finan čních  
    prost ředk ů je povoleno pouze do výše ¼ finan čních prost ředk ů  
    rozpo čtovaných na rok 2011, tj.215 500,- K č.     
 
    Rozpo čtová provizoria na rok 2012 jsou platná do schválen í rozpo čtu  
    m ěsta na rok 2012, nejdéle do 31. b řezna 2012.  
 
12. Zastupitelstvo m ěsta bere na v ědomí  harmonogram prací p ři sestavo- 
    vání rozpo čtu M ěsta Paskov na rok 2012. 
 
13. Zastupitelstvo m ěsta schvaluje poskytnutí návratné p ůj čky ve výši  
    15.000 K č. 
      
14. Zastupitelstvo m ěsta schvaluje  p řijetí  daru – nada čního p řísp ěvku 
    ve výši 100.000 K č od Nada čního fondu KIMEX ( I Č:286 16 057) na  
    podporu činnosti organizací, ob čanských sdružení a spolk ů v oblasti  
    sportu, kultury a vzd ělávání p ůsobících ve m ěst ě Paskov. 
 
15. a) Zastupitelstvo bere na v ědomí  informace starosty o pr ůběhu stavby  
    Cyklostezky Ostrava – Beskydy, 
    b) místostarosty Ing. Klimundy  
       - o pr ůběhu reklama čního řízení stavby Komunitního centra Paskov  
         (Sokolovny), 
       - stavby „Místo pro p řecházení p řes silnici III/4841 a chodník      
         pro p ěší u parcely č. 165/4, k.ú. Oprechtice ve Slezsku, místo   
         pro p řecházení p řes silnici III/4841 a chodník pro p ěší  
         u parcely č. 206,k.ú. Oprechtice ve Slezsku a chodník pro p ěší  
         Oprechtice-Paskov u silnice III/4841 Pasko v – Krmelín, 
    c) místostarosty Ing. Pohla o jednáních ve v ěci optimalizace   
       ve řejné dopravní obsluhy m ěsta, 
    d) místostarosty Ing. B ělíka o zajišt ění zimní údržby ve m ěst ě 
       a výsledku jednání ve v ěci omezení pr ůjezdu kamión ů p řes 
       Oprechtice    

 
  

Ověřovatelé usnesení:                           Petr Ba ďura 
                                               star osta m ěsta     
Ji ří Kupka 
Tomáš Mat ějný 
 
Úplné zn ění usnesení je uloženo na m ěstském ú řadě. 
 
 
  
 
 
 
 
 



                        Výpis ze zápisu 
ze 7. zasedání Zastupitelstva m ěsta Paskov konaného dne 1.12.2011 
v Paskov ě  
--------------------------------------------------- -------------- 
Přítomno: 19 člen ů zastupitelstva m ěsta 
           2 členové zastupitelstva m ěsta omluveni 
           4 hosté 
 
Zasedání Zastupitelstva m ěsta Paskov zahájil a řídil starosta m ěsta. 
V úvodu starosta vyzval p řítomné k minut ě ticha za zem řelou paní Helenu 
Zaluskou, která pracovala na m ěstském ú řadě jako pokladní. Starosta 
následn ě seznámil p řítomné s programem zasedání zastupitelstva m ěsta, 
který byl oproti pozvánkám rozší řen o bod 13 a 14 programu. 
 
MUDr. Haladejová podala návrh na dopln ění programu o žádost Klubu 
senior ů Oprechtice o poskytnutí finan čního p řísp ěvku ve výši 10.000 K č  
na váno ční koncert po řádaný dne 17. prosince 2011 v sále Kulturního   
domu v Oprechticích.  
 
Starosta odpov ěděl, že schválení poskytnutí finan čního p řísp ěvku Klubu 
senior ů Oprechtice je v kompetenci rady m ěsta, proto žádost p ředloženou 
MUDr. Haladejovou nezahrnul do programu tohoto zase dání. 
Jiný návrh na dopln ění programu zasedání ZM nebyl p ředložen. 
 
1. Zastupitelstvo m ěsta schválilo 17 hlasy (p řítomno 17 člen ů ZM) 
navržený program zastupitelstva m ěsta:  
 1. Schválení po řadu jednání ZO  

2. Ur čení ov ěřovatel ů zápisu a usnesení 
  3. Kontrola usnesení č. 4/2011 ze 6. zasedání ZM 

 4. Informace o činnosti orgán ů města mezi 6. a 7. zasedáním ZM 
 5. Ú čelová neinvesti ční dotace z rozpo čtu MSK pro SDH  
 6. Odm ěny člen ů výbor ů a komisí, kte ří nejsou členy ZM, 
    za práci v orgánech m ěsta v roce 2011 
 7. Majetkové záležitosti  
 8. Zpráva o výsledcích kontroly hospoda ření svazku obcí  

  Region Slezská brána v roce 2011 
 9. Žádosti spole čenských organizací o navýšení p řísp ěvku  

  na činnost v roce 2011   
10. Rozpo čtové opat ření ZM č. 3/2011  
11. Rozpo čtové provizorium na rok 2012 
12. Harmonogram tvorby rozpo čtu na rok 2012  
13. Žádost o poskytnutí návratné p ůj čky – Mat ěj Drahoslav  
14. P řijetí daru – nada čního p řísp ěvku od Nada čního fondu KIMEX   
15. Záležitosti organiza ční a informa ční povahy a diskuze 
16. Záv ěr  
 
2. Starosta podal návrh na dva členy – ov ěřovatele zápisu a usnesení 
pana Ji řího Kupku a pana Tomáše Mat ějného. Jiný návrh podán nebyl. 
 
Zastupitelstvo m ěsta ur čilo 15 hlasy, 2 členové ZM se zdrželi hlasování, 
(p řítomno 17 člen ů ZM) dva členy – ov ěřovatele zápisu a usnesení pana 
Ji řího Kupku a pana Tomáše Mat ějného.  

 
3. Kontrola pln ění usnesení č. 4/2011 ze 6. zasedání ZM, bod 4 c) 
Záležitost p řijetí opat ření ke zlepšení bezpe čnostní situace v m ěst ě    
je p ředjednána v rámci DSO Olešná a DSO Slezská brána a bude p ředmětem  
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jednání ZM v únoru 2012. Jiné úkoly uloženy nebyly.  K provedené kontrole 
usnesení nebyly vzneseny žádné dotazy. 
 
Zastupitelstvo m ěsta vzalo na v ědomí 18 hlasy (p řítomno 18 člen ů ZM)   
na v ědomí kontrolu pln ění usnesení č. 4/2011 ze 6. zasedání zastupi-
telstva m ěsta Paskov. 
 
4. Informace o činnosti orgán ů města mezi 6. a 7. zasedáním ZM 
a) Za radu m ěsta podal informaci pan Sýkora. Rada m ěsta zasedala 5x 
řádně. Členové zastupitelstva m ěsta jsou o činnosti rady m ěsta 
informováni prost řednictvím zápis ů z RM, které jsou jim zasílány. 
 
Starosta vyzval členy ZM, aby nezve řej ňovali osobní údaje, které jsou 
uvedeny v zápisech RM z d ůvodu ochrany osobních údaj ů. 
 
Za finan ční výbor podal zprávu Bc. Michálek. Výbor projednáv al vy řazení 
majetku m ěsta, návrh odm ěn člen ům výbor ů a komisí, kte ří nejsou členy 
ZM, návrhy na zhodnocení finan čních prost ředk ů města, investi ční akce na 
rok 2012. Zápis z jednání FV je uložen na m ěstském ú řadě.    
 
Za kontrolní výbor podal zprávu Ing. Pauk. Kontroln í výbor se sešel 2x. 
Byly ur čeny dv ě kontrolní skupiny, které provedly kontrolu pln ění 
usnesení rady m ěsta. Za 1. skupinu podal zprávu pan Kupka za 2. sku pinu 
pan Šugar. Zápisy z kontrol jsou uloženy na m ěstském ú řadě. 
Ing. Pauk dále uvedl, že se KV zabýval kontrolou ú časti člen ů na 
jednáních kontrolního výboru a ú častí na kontrolní činnosti a dále se 
zabývali budoucím provozem kina v Paskov ě. 
Všech 7 p řítomných člen ů kontrolního výboru se vyjád řilo pro budoucí 
zachování provozu kina a po řízení nového promítacího za řízení. Zápis 
z jednání kontrolního výboru je uložen na m ěstském ú řadě. 
Se souhlasem vedoucích kontrolních skupin bude vyjá dření k náprav ě chyb 
zjišt ěných kontrolním výborem p ředloženo na dalším zasedání ZM. 
 
Zastupitelstvo m ěsta uložilo 17 hlasy, l člen ZM se zdržel hlasování  
(p řítomno 18 člen ů ZM), rad ě města p ředložit na 8. zasedání ZM vyjád ření 
k náprav ě chyb zjišt ěných p ři kontrolní činnosti kontrolního výboru. 
 
O činnosti Osadního výboru Oprechtice podala zprávu MU Dr. Haladejová. 
Osadní výbor projednával z řízení posezení u KD Oprechtice (stoly, lavice 
a osv ětlení), žádost paní Hany Va řekové - z řízení p říjezdové komunikace 
ke stavebním pozemk ům, stížnost ob čanů na hluk v oblasti areálu bývalé 
Prefy. Osadní výbor požaduje osazení výstražných zn aček na za čátku a 
konci Oprechtic. Zápis z jednání Osadního výboru je  uložen na M ěÚ.  
MUDr. Haladejová dále uvedla, že dne 17.12.2011 po řádá Klub senior ů 
Oprechtice  „Váno ční koncert“. Část náklad ů bude hrazena ze sponzorských 
dar ů a na část ve výši 10.000 K č požadují mimo řádný p řísp ěvek od M ěsta 
Paskov. 
 
Starosta sd ělil, že po řádání Váno čního koncertu v Oprechticích bylo 
projednáváno v rad ě města. V tomto termínu je po řádán v Paskov ě Váno ční 
jarmark. Na jednání rady bylo navrženo, aby za ú čelem využití kina 
v Paskov ě, se tento koncert, pokud s tím Klub senior ů v Oprechticích 
bude souhlasit, uskute čnil v sále kina s kapacitou  200 míst s tím, že 
by byla zajišt ěna doprava ob čanů Oprechtic do Paskova. 
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Dále starosta uvedl, že bylo provedeno m ěření hluku v areálu bývalé 
Prefy a dále je jednáno s vlastníky firem v tomto a reálu o p řijetí 
dalších opat ření ke snížení hluku. 
 
Za komisi pro územní plánování, životní prost ředí a bydlení podal zprávu 
Ing. Pohl. Komise se sešla 3x. Hlavní body, které p rojednala jsou 
žádosti o zm ěnu územního plánu - již jsou postoupeny firm ě, která 
zpracovává ÚP,  bezpe čnostní zpráva Biocelu Paskov a.s. a žádosti  
o povolení kácení d řevin.   
 
Za komisi pro vzd ělávání, mládež, kulturu a sport podal zprávu Mgr. 
Raška. Komise zasedala 1 x. Zabývala se stavem mlád ežnické základny a 
zapojením d ětí v m ěst ě ve sportu a kultu ře. Dále se komise zabývala 
využitím kina v následujících letech v souvislosti s digitalizací film ů. 
Uvedl, že obdobná situace s využitím kina nastane i  v M ěst ě Vratimov, 
proto doporu čil v této záležitosti vstoupit v jednání s M ěÚ Vratimov. 
 
Starosta doporu čil zorganizovat na téma využití kina work shop. 
Dále vyzval členy ZM, aby podali návrh rad ě města na členy do školské 
rady z d ůvodu, že pan Sýkora a pan Soukup požádali o uvoln ění ze školské 
rady. 
 
Za komisi ochrany ve řejného po řádku, dopravy a spoj ů podal zprávu  
Ing. Klimunda. Komise zasedala 2 x, projednala a do poru čila možnost 
prodloužení autobusové linky č. 39 do centra m ěsta dále projednávala 
bezpe čnostní situaci v m ěst ě. Komise své nám ěty p ředložila RM, která se 
bude zabývat touto problematikou. 
 
Ing. Pohl podal podrobn ější informaci o jednáních k prodloužení trasy 
autobusové linky č. 39 do centra m ěsta. Za ú čelem prodloužení linky č. 
39 p ředložil KODIS nabídku ve výši cca 400.000 K č. Ing. Pohl dále uvedl, 
že je vedeno jednání k optimalizaci linky č. 370, která by m ěla být 
převedena do dopravní obslužnosti hrazené krajem. 
 
Paní Maršálková uvedla p řehled činnosti SPOZ za rok 2011. Sbor se schází 
pravideln ě 1 x za m ěsíc. Provádí vítání d ětí, zú čast ňuje se slavnostního 
ukon čení docházky do MŠ, ZŠ, zahájení školního roku v ZŠ , provádí 
návšt ěvy jubilant ů u p říležitosti zlaté svatby a diamantové svatby. 
 
Za radu Paskovského zpravodaje podal zprávu MVDr. P ejhovský. Mimo jiné 
uvedl, že zpravodaj vychází v barevném podání co 2 měsíce, rad ě města 
byl p ředložen ceník za inzerci ve zpravodaji – bez poskyt ování slev. 
 
Zastupitelstvo m ěsta vzalo na v ědomí 18 hlasy (p řítomno) informace      
o činnosti orgán ů města mezi 6. a 7. zasedáním ZM. 
 
5. Starosta p ředložil člen ům ZM návrh smlouvy mezi MSK a M ěstem Paskov  
o poskytnutí neinvesti ční dotace z rozpo čtu MSK na zabezpe čení 
akceschopnosti jednotky SDH – digitální stanice do auta. K p ředložené 
smlouv ě nebyly vzneseny žádné dotazy. 
 
Zastupitelstvo m ěsta schválilo 18 hlasy p řijetí ú čelové neinvesti ční 
dotace z rozpo čtu Moravskoslezského kraje pro rok 2011 na zabezpe čení 
akceschopnosti jednotky sboru dobrovolných hasi čů v celkové výši 16.000 
Kč. 
 
 



                              - 4 - 
6. Členové ZM obdrželi návrh odm ěn člen ů výbor ů a komisí, kte ří nejsou 
členy ZM, za práci v orgánech m ěsta v roce 2011. 
 
Ing. Pohl uvedl, že návrhy na výši odm ěn byly vyžádány od p ředsed ů 
výbor ů a komisí, následn ě byly projednány ve finan čním výboru, který 
navrhnul pro členy FV a KV, kte ří nejsou členy ZM odm ěnu ve výši 400 K č 
za ú čast a člena a 300 K č za ú čast a člena pro Osadní výbor.  
 
Ing. Pauk sd ělil, že obdržel od Ing. Pohla materiály, kde byl ná vrh 
odměny z roku 2007 ve výši 450 K č. Po p říslušné valorizaci navrhnul pro 
členy KV, kte ří nejsou členy ZM, odm ěnu ve výši 500 K č za ú čast na 
jednání, p řípadn ě kontrolní činnosti a člena. 
 
MUDr. Haladejová uvedla, že navrhla pro členy Osadního výboru Oprechtice 
odměnu ve výši 400 K č a to z d ůvodu, že členové pracují aktivn ě a 
obětav ě. 
 
Ing. Pohl vyzval členy ZM, aby se vyjád řili k výši odm ěn člen ů výbor ů, 
kte ří nejsou členy ZM. Dále uvedl, že se p řiklání k návrhu finan čního 
výboru tj. částce 400 K č za zasedání a člena. 
  
Bc. Michálek uvedl, že obdržel navrhovanou odm ěnu pro členy Osadního 
výboru ve výši 300 K č za ú čast a člena.     
 
Starosta uvedl, že se zú častnil konference, kde ve svém vystoupení 
ministr financí Kalousek pokáral starosty, že výdaj e měst a obcí na mzdy 
a odm ěny v roce 2011 nebyly sníženy tak, jak se stalo roz hodnutím vlády 
v p řípad ě odměn uvoln ěných  starost ů a dalších funkcioná řů o 5% 
k 1.1.2011. 
V oblasti p říjm ů pro rok 2012, resp. výnos ů ze sdílených daní, zatím 
nelze potvrdit úrove ň p ředchozích let. Oproti tomu na stran ě výdaj ů 
dojde jist ě k nár ůstu z d ůvodu zvýšení DPH a cen za energie.    
Pro členy Osadního výrobu Oprechtice, kte ří nejsou členy ZM navrhnul 
odměnu ve výši 400 K č za ú čast a člena.  
 
Po další diskuzi Ing. Klimunda uvedl, že ZM  má pra vomoc podat návrh a 
hlasovat. Podpo řil návrh starosty a navrhnul pro členy KV, FV a Osadního 
výboru Oprechtice, kte ří nejsou členy ZM, odm ěnu ve výši 400 K č za ú čast 
a člena.   
O p ředloženém návrhu bylo následn ě hlasováno.  
 
a) Zastupitelstvo m ěsta schválilo 15 hlasy, 4 členové ZM se zdrželi 
hlasování odm ěnu ve výši 400 K č na zasedání a člena kontrolního, 
finan čního a osadního výboru, který není členem zastupitelstva m ěsta.  
 
b) Dále bylo hlasováno o výši odm ěn člen ů komisí, kte ří nejsou členy 
zastupitelstva m ěsta.  
Zastupitelstvo m ěsta schválilo 19 hlasy odm ěny pro členy komisí, kte ří 
nejsou členy zastupitelstva m ěsta. 
 
7. Majetkové záležitosti 
a) Ing. Klimunda p řečetl nabídku na darování části pozemk ů, které mají 
být využívány jako p říjezdová komunikace  ke stavebním pozemk ům. V rámci 
diskuze k p ředložené nabídce vzniklo n ěkolik nejasností, proto byla tato 
nabídka stažena z programu s tím, že tato záležitos t bude znovu 
projednána s majitelkou pozemk ů.   
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Zastupitelstvo m ěsta rozhodlo 17 hlasy, 2 členové ZM se zdrželi 
hlasování, o stažení z programu nabídky darování částí pozemk ů parc. č. 
228/13, 228/15 a 230/2 k.ú. Oprechtice. 
 
 b) Zastupitelstva m ěsta schválilo 18 hlasy, 1 člen ZM se zdržel 
hlasování, bezúplatný p řevod pozemku parc. č. PK 1052/11 v k.ú. Paskov 
Městu Paskov od Pozemkového fondu ČR, Krajské pracovišt ě pro MSK. 
 
8. Zastupitelstvo m ěsta vzalo na v ědomí 18 hlasy (p řítomno 18 člen ů ZM) 
zprávu o výsledcích kontroly hospoda ření svazku obcí Region Slezská 
brána v roce 2011. 
 
9. Starosta p ředložil k projednání žádosti spole čenských organizací      
o navýšení p řísp ěvku na činnost v roce 2011. Kopie žádosti obdrželi 
členové ZM p ři prezenci. 
a) Zastupitelstvo m ěsta schválilo 18 hlasy (p řítomno 18 člen ů ZM) 
navýšení p řísp ěvku Klubu d ůchodc ů Paskov v roce 2011 o částku 6.825 K č 
na činnost klubu. 
 
b) Zastupitelstvo m ěsta schválilo 18 hlasy, l člen ZM se zdržel 
hlasování, navýšení p řísp ěvku Pionýrské skupin ě Paskov v roce 2011  
o částku 2925 K č na činnost d ětského oddílu v klubovnách.  
 
c) K žádosti Orla jednota Paskov  starosta uvedl, ž e sou časné smlouvy  
o dodávce plynu a el. energie budou ze stávajícími dodavateli ukon čeny  
a budou sepsány nové smlouvy s dodavateli, kte ří byli vysout ěženi      
v e-aukci. Musí se však doplatit zálohy na plyn i e l. energii dle 
stávajících smluv. 
MUDr. Ožana mimo jiné uvedl, že pokud bude tato žád ost schválena, 
požaduje snížení p řísp ěvku pro Orla jednota Paskov o schválenou částku 
v roce 2012. D říve schválena částka 400.000 K č pokrývá náklady 
víceú čelové nafukovací haly. Pokud Orli požadují navýšení  p řísp ěvku, 
hradí i provoz kamenné t ělocvi čny. 
Po další diskuzi dal starosta hlasovat o návrhu o n avýšení dotace Orlu 
jednota Paskov o 100.000 K č pro rok 2011 s tím, že se jedná o zálohu na 
přísp ěvek pro rok 2012, který bude stanoven na základ ě vyhodnocení roku 
2011. 
 
Zastupitelstvo m ěsta schválilo 17 hlasy, 2 členové ZM se zdrželi 
hlasování, navýšení p řísp ěvku organizaci Orel jednota Paskov v roce 2011 
o částku 100.000,- K č. 
Navýšení p řísp ěvku bude použito na úhradu zálohy na odb ěr plynu  
a elektrické energie. Viz p říloha k bodu 9. Tato částka je zálohou 
na p řísp ěvek v roce 2012, který bude stanoven po vyhodnocení  provozu 
nafukovací haly v roce 2011. 
 
10. a) Členové zastupitelstva m ěsta obdrželi návrh rozpo čtového opat ření 
č. 3/2011. Komentá ř k rozpo čtovému opat ření podal starosta. Uvedl, že za 
účelem získání prost ředk ů do rozpo čtu m ěsta postupn ě oslovil firmy na 
území m ěsta. Odezva je od KIMEXu, který na základ ě smlouvy o nada čním 
přísp ěvku poskytne M ěstu Paskov nada ční p řísp ěvek ve výši 100.000 K č – 
dále viz bod 14 programu.   
 
Ing. Pauk m ěl výhrady k navýšení položky – tisk zpravodaje. V m inulosti  
nebyl zpravodaj barevný, vydával se 4 x ro čně, náklady byly nižší. 
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Ing. Pauk dále nesouhlasil s navýšením částky – úroky z úv ěru. Uvedl, že 
při sjednávání úv ěru bylo dohodnuto, že lze bez sankcí splatit vyšší 
částku úv ěru, aby byla snížena částka úrok ů z úv ěru. 

 
Ing. Pohl k této záležitosti uvedl, že úroková sazb a úv ěru je v sou časné 
době velmi nízká (aktuální sazba činí 2,73 % p.a.) a navíc m ěsto dostane 
od ČSOB úrokovou dotaci ve výši 1 %, zhodnocení finan čních prost ředk ů na 
spo řícím ú čtu je 1,6 % tj. úrokové náklady úv ěru jsou ve skute čnosti 
naprosto minimální. Na finan čním trhu si v sou časnosti není m ěsto 
schopno za takovýchto podmínek p ůj čit a proto je lepší využít volné 
zdroje k investicím do m ěstského majetku, p řípadn ě ke spolufinancování 
případných dota čních titul ů. 
 
Bc. Michálek na to reagoval, že v sou časné dob ě je pro m ěsto výhodn ější 
splácet úv ěr a volné prost ředky si ponechat v rezerv ě. Tyto pak p řípadn ě 
použít na nutné investi ční akce, které budou muset být hrazeny z roz-
počtu m ěsta. Další úv ěr se m ěstu za tak výhodných podmínek již asi 
nepoda ří získat. Zmínil také n ěkolik dalších finan čních produkt ů, jak 
pak tyto volné finan ční prost ředky zhodnotit a z toho úroky z úv ěru 
splatit. 
 
Starosta sd ělil, že pokud se ode čtou od náklad ů na zpravodaj poplatky za 
inzerci není náklad na zpravodaj tak velký. 
 
Ing. Pauk uvedl, že zjiš ťoval u ú četní ú řadu stav prost ředk ů města na 
běžném ú čtu v ur čitých termínech a vyslovil za sebe výtku rad ě města  
a finan čnímu výboru, že prost ředky m ěsta nebyly řádně zhodnocovány.     
 
Před schválením rozpo čtového opat ření byly ješt ě projednány záležitosti 
bodu programu č. 13 a 14. 
 
Zastupitelstvo m ěsta schválilo 16 hlasy, 2 členové ZM se zdrželi 
hlasování, 1 člen ZM byl proti, rozpo čtové opat ření zastupitelstva m ěsta 
č. 3/2011. 
b) 
A) Zastupitelstvo m ěsta stanovilo 18 hlasy, 1 člen ZM se zdržel 
hlasování,  v souladu s § 102 odst. 2 písm. a) záko na č. 128/2000 Sb.,     
o obcích (obecní z řízení), ve zn ění pozd ějších p ředpis ů kompetenci   
rady m ěsta k provád ění jednotlivých rozpo čtových opat ření v následujícím 
rozsahu: 
do výše 500 000 K č v četn ě v t ěchto p řípadech: 
 I. rozpo čtového zapojení ú čelov ě p řid ělených finan čních prost ředk ů 
    z jiných rozpo čt ů 

  nebo 
II. jsou-li vyvolána organiza čními zm ěnami, pokud tyto zm ěny  

  nevyvolávají další nároky na finan ční prost ředky m ěsta  
   (nezvyšuje se celkový rozpo čet výdaj ů města v rámci    
   stanovených závazných ukazatel ů) 

 
Rozpočtová opat ření v částkách vyšších m ůže rada m ěsta samostatn ě 
provád ět jen v p řípadech: 
 I. kdy zapojení výdaje vyžaduje nutný výdaj na zaj išt ění chodu     
    m ěsta, v p řípad ě havárií nebo stavu nouze, výdaj k odvrácení        
    možných škod, dále když v časné provedení úhrady je vázáno  

  penalizací a dopady penalizací mohou výrazn ě p řekro čit  
 p řípadná rizika z neoprávn ěné úhrady 
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II. úhrady pokut, penále z rozhodnutí nad řízených orgán ů a   

   dohled ů a další nutné výdaje, kdy schválení rozpo čtového  
    opat ření je nezbytné a má jen formální charakter, protož e  

 výdaj musí být realizován  
 

B) Zastupitelstvo m ěsta si vyhrazuje 18 hlasy, l člen ZM se zdržel  
hlasování, provád ět rozpo čtová opat ření mimo rozsah stanovený rad ě města 

      
11. Starosta p ředložil ke schválení rozpo čtová provizoria na rok 2012. 
K p ředloženému materiálu nebyly žádné dotazy. 
a) Zastupitelstvo m ěsta schválilo 19 hlasy rozpo čtové provizorium m ěsta 
na rok 2012 ve zn ění: 
Z rozpo čtu m ěsta lze hradit pouze provozní náklady (položky každ o- 
ro čně se pravideln ě opakující)  
- Nutné opravy a údržby m ěstského majetku 
- Doplatky akcí smluvn ě vázaných, p řípadn ě rozpo čtovaných v roce 2011 
    
b) Zastupitelstvo m ěsta schválilo 19 hlasy rozpo čtová provizoria na rok 
2012 p řísp ěvkových organizací Mate řská škola Paskov do výše ¼ finan čních  
prost ředk ů rozpo čtovaných na rok 2011 tj. maximáln ě 522.250 K č           
a Základní škola Paskov, okres Frýdek-Místek do výš e ¼ finan čních  
prost ředk ů rozpo čtovaných na rok 2011 tj. maximáln ě 1.341.125 K č 
Z rozpo čtu p řísp ěvkových organizací lze hradit pouze náklady na  
provoz jednotlivých za řízení (položky každoro čně pravideln ě se  
opakující), nutné opravy a údržby budov, p řípadn ě movitého majetku. 
 
c) Zastupitelstvo m ěsta schválilo 19 hlasy rozpo čtová provizoria 
Místních knihoven Paskov a Oprechtice na rok 2012  - čerpání finan čních 
prost ředk ů je povoleno pouze do výše ¼ finan čních prost ředk ů rozpo č-
tovaných na rok 2011, tj. 215.500,- K č.     
 
Rozpočtová provizoria na rok 2012 jsou platná do schválen í rozpo čtu  
města na rok 2012, nejdéle do 31. b řezna 2012.  
 
12. Starosta p ředložil k projednání harmonogram  prací p ři sestavování 
rozpo čtu m ěsta na rok 2012. K p ředloženému programu  nebylo p řipomínek.  
 
Zastupitelstvo m ěsta vzalo na v ědomí 19 hlasy harmonogram prací p ři 
sestavování rozpo čtu M ěsta Paskov na rok 2012. 
 
13. Zastupitelstvo m ěsta schválilo 18 hlasy, l člen se zdržel hlasování, 
poskytnutí návratné p ůj čky ve výši 15.000 K č.  
 
14. Starosta p ředložil k projednání p řijetí daru ve výši 100.000 K č na 
základ ě smlouvy o nada čním p řísp ěvku Nada čního fondu KIMEX M ěstu Paskov.  
K p ředložené smlouv ě nebylo p řipomínek. 
Zastupitelstvo m ěsta schválilo 19 hlasy p řijetí daru – nada čního 
přísp ěvku ve výši 100.000 K č od Nada čního fondu KIMEX (I Č: 28616057) na 
podporu činnosti organizací, ob čanských sdružení a spolk ů v oblasti 
sportu, kultury a vzd ělávání p ůsobících ve m ěst ě Paskov. 
 
15. R ůzné 
a) Starosta podal informace o stavb ě cyklostezky Ostrava – Beskydy. 
Na katastru Vratimova je na cyklostezce asfaltový p ovrch. Na katastru 
Paskova je provedeno navýšení ochranné hráze. Zhoto vitel navýšení hráze 
bude provád ět i úpravu povrchu cyklostezky. S výstavbou cyklost ezky je 
zárove ň řešena i protipovod ňová ochrana Paskova. Cyklostezka by m ěla být  
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v provozu do poloviny p říštího roku. Jsou vedena jednání, aby pozemky, 
které jsou zasaženy navýšením ochranné hráze byly v ykoupeny vlastníkem 
hráze. 
 
b) Ing. Klimunda podal informaci o reklama čním řízení v objektu KCP. 
Závady na elektroinstalaci byly odstran ěny, rovn ěž byla opravena 
net ěsnost topení. Opravu popraskané čelní fasády provede dodavatelská 
firma. Za ú čelem snížení vlhkosti bude po zimní sezón ě provedeno 
odkopání základ ů a provede se izolace základ ů zdi od kostela. Ješt ě se 
k tomu vyjád ří projektant a technický dozor. Nápravná opat ření budou 
vyžadována po dodavateli stavby. 
 
Pan Vorbis uvedl, že je pot řeba zajistit vylévání vody z odvlh čova če, 
který je v KCP, na boiler je pot řeba nainstalovat regula ční ventil a 
dále upozornil na zásuvky ve sklep ě, které jsou umíst ěny 20 cm od zem ě. 
 
MUDr. Ožana doporu čil provedení vodorovné izolace. 
 
Ing. Klimunda sd ělil, že tuto alternativu již projednával s Ing. arc h. 
Chlebkem, který sd ělil, že toto nebylo možné provést d ůvodu nesourodého 
zdiva stavby KCP.     
Ing. Klimunda dále uvedl, že vzhledem k vyšší vlhko sti není ú čelné 
investovat prost ředky za ú čelem vy řešení problému akustiky sálu. 
 
Ing. Klimunda dále podal informaci o stavb ě chodníku v Oprechticích. 
Část chodníku je již hotova. S další části bude pokra čováno na ja ře 
z d ůvodu klimatických podmínek (zimy). 
 
Starosta doplnil informaci Ing. Klimundy, že chodní k bude osv ětlen VO, 
které nebylo sou částí projektu. Napojení VO je projednáváno s firmou  
IVT. 
 
c) Informaci o optimalizaci ve řejné dopravní obslužnosti v m ěst ě podal 
Ing. Pohl v 4. Bod ě programu. 
 
d) Ing. B ělík informoval členy ZM o organiza čním zajišt ění zimní údržby 
místních komunikací v m ěst ě, které bylo projednáno s podniky na katastru  
města. Mimo jiné uvedl, že zimní údržbu autobusové za stávky u Dolu 
Paskov bude provád ět spole čnost Green Gas DPB a.s. 
Dále podal informaci o stanovení místní úpravy prov ozu na pozemních 
komunikacích a to umíst ění dopravního zna čení v souvislosti s omezením 
tonáže vozidel na silnici III/4841 Paskov – Oprecht ice – Krmelín, které 
vydal Magistrát m ěsta Frýdku-Místku dne 16.11.2011. Zm ěna dopravního 
zna čení bude zanesena do pasportu dopravního zna čení p říslušné pozemní 
komunikace v termínu do 31.1.2012. 
Dále Ing. B ělík informoval, že v následujícím týdnu bude p řipravena 
žádost o dotaci na čistící stroj. O dotaci na vyrozumivací systém bude 
podána na základ ě nové výzvy. 
 
e) Další informace 
Ing. Pauk uvedl, že se chce pochlubit, že vedení m ěsta na n ěho podalo 
korup ční trestní oznámení v souvislosti se stavbou autobu sové zastávky 
žst. Paskov. Nikde se v zápise ze zasedání rady m ěsta nedo četl, že by to  
byla kolektivní akce. 
Tento krok osobn ě považuje za šikanu a ti, kte ří to zp ůsobili mohou 
očekávat odplatu. 
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Starosta sd ělil, že vzhledem k tomu, že Ing. Pauk sám zve řejnil, že bylo 
na n ěho podáno trestní oznámení, podá v této záležitosti  informaci 
ostatním člen ům zastupitelstva, nebo ť do doby ukon čení šet ření byl vázán 
mlčenlivostí. Je pravdou, že po té, co byl obeznámen s  výší platby 
(297 600,-K č) za z řízení této autobusové zastávky a neochoty dodavatel e 
stavby doložit položkový rozpo čet, nabyl dojmu, že cena díla je 
nepřiměřená. Ze zákona je v takovém p řípad ě povinen požádat p říslušné 
orgány, aby prošet řily, zda nebyl v tomto p řípad ě spáchán p řečin 
zneužití pravomoci ú řední osoby p ři správ ě cizího majetku. 
Jedin ě ty jsou kompetentní rozhodnout, zda tomu tak je, či nikoliv. 
    
MUDr. Haladejová uvedla, že byla vyšet řována i její rodina.  
 

Ing. Klimunda uvedl, že se nejednalo o korup ční trestní oznámení, 
ale o trestní oznámení na podez ření z porušování povinnosti p ři správ ě 
cizího majetku, jelikož cena cca 10.000 K č/m² dlažby je nep řiměřeně 
vysoká a nepoda řilo se mu dohledat doklady prokazující oprávn ěnost 
takové částky. Také uvedl, že i on obdržel na svou osobu st ížnost 
adresovanou na policejní prezidium, pod kterou se „ charakterní ob čan“  
podepsal cizím jménem. K této stížnosti dodal, že j e oprávn ěn nosit 
služební zbra ň.  
 

Pan Šugar uvedl, že také on byl vyšet řován a také další člen minulé rady 
města pan Peterek.  
 

Ing. Pohl uvedl, že uniká podstata trestního oznáme ní a to je, že se 
vydalo cca 300.000 K č za stavbu cca 20 m chodníku. 
 
Starosta uvedl, že pokud mají ú častníci řízení za to, že vyšet řování 
bylo vedeno nekorektn ě, mají právo podat na n ě stížnost k orgán ům, které 
jsou k tomu kompetentní. On sám se nenechá napadat,  že v ěděl, že za 
stavbu 20 m chodníku se zaplatilo cca 300.000 K č a nic neud ělal 
k objasn ění, zda provedené dílo má tuto hodnotu. 
Nakonec všichni  se mohou na p ředmětnou stavbu podívat a sami její 
rozsah a cenu posoudit.     
 
MUDr. Ožana se vrátil ješt ě k žádosti o navýšení p řísp ěvku Orlu jednot ě 
Paskov. Navrhnul jednat s oddílem házené a oddílem stolního tenisu, 
kte ří neplatí nájem. Trvá na tom, aby navýšení p řísp ěvku o 100.000 K č 
v tomto roce, byla záloha na rok 2012. 
 
Bc. Michálek uvedl, že si sám také provedl propo čet náklad ů na 
nafukovací halu a dostal se na částku 350.000 K č, takže částka 400.000 
Kč je dle n ěj odpovídající. 
 
MUDr. Ožana doporu čil, aby se finan ční výbor zabýval zhodnocováním 
volných prost ředk ů města kvartáln ě. 
 
Bc. Michálek uvedl, že finan ční výbor podal návrh na zhodnocení volných 
prost ředk ů města – viz zápis z jednání FV. Je na zastupitelstvu města, 
jak dále o tomto rozhodne. 
 
Ing. Kupka sd ělil, že zmizelo kabelové vedení ze sloup ů podél kolejí ČD 
za místní části Paskova – Folvark. 
 
Starosta uvedl, že m ěstu odcizený kabel ur čit ě nepat řil. 
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Mgr. Raška se dotazoval na termín ukon čení prací – úprava p říkopu na 
Mitrovické ulici a požádal vzhledem k hloubce p říkopu omezení rychlosti 
na této silnici. 
 
Ing. B ělík sd ělil, že tato stavba byla pozastavena. 
 
Starosta odpov ěděl, že silnice je v majetku kraje, ob čané Mitrovické 
ulice byli ú častníky řízení p ři povolování této stavby, jejímž investo-
rem je firma Diamo státní podnik a je realizována z  d ůvodu zahlazení 
důlních škod v této oblasti. 
 
V záv ěru starosta pod ěkoval p řítomným za pracovní p řístup p ři jednání 
ZM. 
 
Zasedání ZM bylo ukon čeno ve 20:15 hod. 
   
Zapsala: Strnadlová 
 
Ověřovatelé zápisu a usnesení:                  Petr Ba ďura             
                                               star osta m ěsta 
Ji ří Kupka 
 
Tomáš Mat ějný 
 
 
       
Úplné zn ění zápisu je uloženo na m ěstském ú řadě. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


